
Rada Gminy Miedźno
Komisja Rewizyjna

Protokół nr 13/2020

XIII Posiedzenie w dniu 30 czerwca 2020 
Obrady rozpoczęto 30 czerwca 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:03 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Ciesielski
2. Małgorzata Grzyb
3. Czesław Trzepizur
4. Piotr Wawrzyniak
5. Waldemar Wosiński
Goście:

1. Wojciech  Tałajczyk  –  Przewodniczący  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych

2. Grażyna Borycka – Skarbnik

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości, dokonała
przewodnicząca Małgorzata Grzyb. Przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Kontrola wykonania gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

za 2019 rok.
3. Wpływy do budżetu gminy z tytułu opłaty adiacenckiej.
4. Sprawy różne.
5. Zakończenie posiedzenia komisji.

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddała porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
Porządek obrad został przyjęty.

2.  Kontrola  wykonania  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów 
alkoholowych za 2019 rok.
O godz. 14.09 do obrad Komisji dołączyła Grażyna Borycka – Skarbnik.
Przewodniczący  GKRPA  omówił  sprawozdanie  z  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania 
problemów alkoholowych za 2019 rok.
Radny Trzepizur zapytał, czy najwięcej wniosków wpływających do GKRPA dotyczy sprzedaży napojów 
alkoholowych.
Przewodniczący  GKRPA  odpowiedział,  że  nie  ma  przewagi  nad  konkretnym  rodzajem  wniosku. 
Wpływają one na tym samym poziomie.

3. Wpływy do budżetu gminy z tytułu opłaty adiacenckiej.
Skarbnik przedstawiła wpływy do budżetu gminy z tytułu opłaty adiacenckiej.
Przewodnicząca Grzyb zapytała czego dotyczy opłata adiacencka.
Skarbnik  odpowiedziała,  że  jest  to  opłata  związana  ze  wzrostem wartości  nieruchomości  na  skutek 
wybudowania sieci kanalizacyjnej.
Radna Grzyb zapytała, czy kwota 182.421,66 zł z tytułu opłaty adiacenckiej wpływa do budżetu Gminy.
Skarbnik odpowiedziała, że tak. Są to dochody własne Gminy.



4. Sprawy różne.
Spraw różnych nie podjęto.

5. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodnicząca Grzyb zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 15.03

Przewodnicząca Komisji
(-) Małgorzata Grzyb

Przygotował(a): Joanna Dąbrowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


